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Yargıtay 3. Ceza Dairesi, Anayasa Mahkemesi’nin 
cezaevinde tutuklu bulunan Hatay Milletvekili Can 
Atalay’a yönelik hal ihlali kararına uyulmamasına 
hükmetmiş  ve ayrıca, oy birliğiyle hak ihlalinin 
kabulü yönünde oy kullanan Anayasa Mahkemesi 
üyeleri hakkında Yargıtay Cumhuriyet Başsavcılığı’na 
suç duyurusunda bulunma kararı vermiştir. . İlgili 
Ceza Dairesi, “Anayasa hükümlerini ihlal eden ve 
kendisine verilen yetki sınırlarını yasal olmayacak 
şekilde aşarak hak ihlalinin kabulü yönünde oy 
kullanan ilgili Anayasa Mahkemesi üyeleri hakkında 
gereğinin takdir ve ifası için Yargıtay Cumhuriyet 
Başsavcılığı’na suç duyurusunda bulunulmasına” oy 
birliğiyle karar verildiğini ifade etti.

MEVZU SADECE 
BİR KARAR MI?

Av. Elif Yaren Yengil
2’DE2’DE2’DE2’DE2’DE

AYKUT TUZCU

Gazetemizin sahibi Aykut 
Tuzcu’nun eski yazıları bu köşede 

yer almaya devam edecek
Gazetemizin sahibi Aykut Tuzcu’nun                                                                                                                             

05 Ekim 2015 tarihli yazısıdır.

Dışişleri Bakanlığımız, bir Rus uçağının 
Türk hava sahasını ihlal etmesi nedeniyle 
Moskova’ya sert tepki gösterdi, ihlalin 
tekrarlanmaması konusunda uyardı. 
Rusya ise ihlalin “navigasyon hatası”ndan 
kaynaklandığını savundu.

 Rusya Devlet Başkanı Vladimir Putin’in 
basın danışmanı Dimitri Peskov, “Türkiye 
ile aramızdaki ilişki çok yönlü ve geniş 
alanları kapsıyor. Bu olayın ikili ilişkileri 
zedelemeyeceğini düşünüyoruz” dedi

ABD Savunma Bakanlığı’ndan bir 
yetkili ise, “Bunun bir kaza olduğuna 
inanmıyorum” dedi.

Ayıyla yatağa 
girmek… 

2’DE

SABAH ARŞİVİNDEN SABAH ARŞİVİNDEN 
GAZİANTEPGAZİANTEP

Gaziantep 4. Ucuz giyim fuarı 
dün saat 18 de fuar şehir kapısında 
yapılan törenlerle açıldı. Fuar 
1 Eylül’e kadar açık kalacak. 
Ucuz giyim fuarının açılışını 
yapan Belediye Başkanı Ömer 
Arpacıoğlu: “Giyim fuarının ana 
gayesi halkımızın giyim ihtiyacını 
ucuz karşılamaktır” dedi.

Demode olmuş, tapon eşyası 
satanlara izin verilmeyecek

DEP’li milletvekillerinin 
tahliyesinin demokratikleşme 
sürecindeki Türkiye’nin dünya 
kamuoyunda bozulan imajının 
düzeltilmesi için önemli ve 
sevindirici bir adım olduğu 
açıklandı. CHP Milletvekili 
Mustafa Yılmaz ve SHP Belediye 
Başkan Adayı Vakkas Dalkılıç, 
kararın demokratikleşme 
sürecinde önemini vurgularken, 
DEHAP İl Başkanı Ali Şimşek, 
adaletin geç tecelli ettiğine dikkat 
çekti. 3’TE

Türkiye’den tarihi karar

4’TE

4’TE

 

Küçük kardeşimi rahmetle anarım, 
aramızda çok büyük yaş farkı olduğundan, 
onun yaşına kimi zaman inemezdim. 
Beraber sinemaya gider, parklara gider yolda 
hep sorularının cevabını vermeye çalışırdım. 
Aramızda 16 yaş fark vardı, ve benim onunla 
müşterek oyun oynama zevklerimiz, hep 
ayrı konularda kalırdı. Arkadaşlarımla futbol 
maçına gitmeye kalkardım. Anne ve Babam 
kardeşimi de götürmemi isterlerdi. O kadar 
kalabalık içinde nasıl ona sahip çıkabilirdim 
diye itirazım hep olmuştu. 

Hangisi Yener 

Metin Atamer/Fizik Mühendisi

Hem nalına hem mıhına

Eğitim İş Sendikası, “Barınamıyoruz, Geçinemiyoruz, Yaşamıyoruz” sloganı 
ile başlattığı eylemlerine devam ediyor. Kocaeli ve Konya'da bölge eylemleri 
gerçekleştiren sendikası, ülkenin farklı bölgelerinde eylemlerini sürdürecek

Okullarda çocuklar 
aç karnına ders dinliyor

Okullarda çocukların aç karnına ders 
dinlediklerini sözlerine ekleyen Arpat, 
“Musluklardan su içerken, okul kantinlerinde 
bir tost, bir ayran 50 lira olmuşken, okul 
yemeği kaldırılarak; emekli olmasına rağmen 
çalışmak zorunda kalan emeklilere ikramiye 
verilmeyerek tasarruf edilmeye çalışılıyor. 
Yanlış ekonomi politikalarının sonucu olan 
enflasyonu düşürmek için “Programımıza 
destek verin” diyerek yine vatandaştan 
fedakarlık bekleniliyor. Tüm kamu emekçileri 
gibi; eğitim emekçileri geçinemiyor, 
haklarına kavuşamıyor, ailesinin ihtiyaçlarını 
gideremiyor, her ay borç batağına biraz daha 
batıyor, yanlış politikalar nedeniyle toplumda 
hak ettiği saygıyı göremiyor” açıklamasını 
yaptı. 

Bakan, enkazlara kısa zamanda ulaşılamadığını kabul etti

200 bin konutun 46 bini sene 
başına kadar teslim edilecek

Çevre, Şehircilik ve İklim Değişikliği Bakanı Özhaseki, TBMM Plan 
ve Bütçe Komisyonunda Bakanlığının 2024 yılı bütçesine ilişkin yaptığı 
sunumun ardından milletvekillerince kendisine yöneltilen soruları cevapladı.

Kahramanmaraş merkezli 
depremlerde enkazlara 
günlerce uğranmadığını 
savunan milletvekillerine cevap 
veren Özhaseki, "Gerçekten 
büyük bir sıkıntı var. 260 bin 
tane bağımsız birim yıkılmış. 
Siz hükümet olsanız, on gün 
önceden de haberiniz olsa. 
Birisi de dese ki 'şu tarihte 
on gün sonra deprem olacak, 
260 bin tane bağımsız birim 
de yıkılacak, tedbirinizi alın' 
deseler ne yapardınız? Her 
birine on kişiyi sağlayacak 
olsanız 2 milyon 600 bin kişiyi 
orada hazır etmeniz gerekir” 
dedi

Demografik yapı değişti, hayat pahalılığı ve gelir adaletsizliği alabildiğine arttı. Türkiye 
genelinde Gaziantep’in suç oranlarında ilk sıralarda yer aldığını belirten Av. Elif Yaren Yengil, 
“Araştırma raporlarında, en yüksek suç oranına sahip iller arasındayız” tespitini yaptı

Hırsızlık olaylarının artması
ekonomi ile doğrudan bağlantılı

“Kentte şahsa karşı suçlarda yaralama, mala karşı işlenen suçlarda ise hırsızlık dosya sayılarının arttığını görüyoruz” diyen Yengil, 
“Kentimizde yaralama ile hırsızlığın artmasının nedenleri arasında kentin demografik yapısının değişmesi, ekonomi ve şahısların 
psikolojik durumu yer alıyor. Suçların artmasında ekonominin büyük bir rol oynadığını söyleyebiliriz” ifadelerini kullandı. 

Hırsızlık suçunun artmasının ekonomi ile 
doğrudan bağlantılı olduğunu kaydeden Yengil, 
“Bazı suçların gerçekten ihtiyaca yönelik 
işlendiğini görebiliyoruz. Orta sınıfın tamamen 
yok olması, alt sınıfın fakirleşmesi ve üst kesimin 
fazla zenginleşmesi sınıfsal ayrımı iyice ortaya 
çıkardı. Örneğin; bir kişinin araç alacak maddi 
durumu yok ise sadece kendini tatmin etmek için 
bile oto hırsızlığı yapabiliyor” diye konuştu.

Ne yazık ki suç işlemede 
yaş sınırı da düştü

Yengil, “Ekonomi ve demografik yapının 
yanı sıra, aynı zamanda toplumun suçlara 
karşı bakış açısı da değişti. Çünkü bir insanın 
adli sicil kaydının temiz olmaması gibi bir 
gayesinin olmadığını, daha kabarık bir suç 
dosyasının olmasının onun ön plana çıkma 
yöntemi olduğunu görüyoruz. Ne yazık ki suç 
işlemede yaş sınırının düştü. Suça sürüklenen 
çocuklar mahkeme kürsülerinde yargılanıyorlar 
ve çocukların da hırsızlık suçlarını yoğun bir 
şekilde işlediğini görüyoruz. Sonuç olarak 
toplumsal düzende bunu yapılabilir olarak 
görüyorlar. Çünkü çevreleri de çocukları bu 
şekilde yönlendiriyor” açıklamasını yaptı.

4’TE 4’TE
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Tüm esnaf KOSGEB 
desteğinden yararlanmalı 

Kahramanmaraş depremlerinden etkilenen 
bölgelerde KOBİ’lerin iyileşmesi ve iş sürekliliğinin 
sağlanması amacı ile uygulanan “Deprem Sonrası 
Mikro, Küçük ve Orta Ölçekli İşletmelerin Canlanması 
Destek Programı” hayata geçti. Şu anda kadar deprem 
bölgesindeki illerden 30 bin civarında başvuru 
bulunurken, bu rakamın 3 bini Gaziantep’e ait.

2’DE

Bağış stoklarımızı 
artırmak istiyoruz

Kış ayının gelmesiyle birlikte kan bağış 
sayılarında da her yıl olduğu gibi bu yılda 
düşüş yaşanmaya başlandı. Gaziantep Kızılay 
Kan Bağış Merkezi ise şehrin 10 farklı 
noktasında kan bağışı almaya devam ediyor. 
Gaziantep Kan Bağış Merkezi Müdürü 
Mehmet Akıncı, “Şu anda kış şartları kan 
bağışlarını doğal olarak olumsuz etkiliyor. 
Bağışçılarımızı kan stoklarının artması için 
iş birliğine bekliyoruz” diye konuştu. 4’TE

Ali Arpat

Çevre, Şehircilik ve İklim Değişikliği 
Bakanı Mehmet Özhaseki

Bireysel kredisini 
ödeyemeyenlerin sayısı yüzde 20.8 arttı
Cumhurbaşkanlığı Strateji ve Bütçe 

Başkanlığı’nın haftalık ekonomi raporuna göre 
Eylül 2023’te geçen yılın aynı ayına kıyasla 
bireysel kredisini ödeyemeyenlerin sayısı yüzde 
20.8 artışla 118 bin 857 kişi oldu. Bireysel kredi 
kartı borcunu ödeyemeyenlerin sayısı ise yüzde 
15.5 düşüşle 90 bin 13 kişi. 2’DE

Çiftçiler de 
yararlanamadı

ÇKS'ye kayıtlı olan 
çiftçiler, emeklilere 
verilen 5 bin 
TL'lik ödemeden 
yararlanamadı. 
Çiftçilerin yüzde 
75'inin emekli 
olduğunu vurgulayan 
TZOB Yönetim 
Kurulu üyesi Soydan 
ve Giresun Ziraat 
Odası Başkanı 
mağduriyetin 
giderilmesi çağrısı 
yaptı.

AKP, Anayasa 
Mahkemesi’nin 

yetkilerini 
sınırlandırma 

uğraşında
Yargıtay 3. 

Ceza Dairesi’nin 
Anayasa 
Mahkemesi 
üyeleri 
hakkında suç 
duyurusunda 
bulunmasının 
ardından, 
AKP'nin 
'AYM'nin 
yetkilerini 
sınırlandırma 
çalışmalarına 
hız verdiği öne 
sürüldü.

4.Ucuz Giyim Fuarı açıldı…
Giyim eşyaları maliyetine satılacak



GEREKLİ TELEFONLAR 
Yangın İhbar    110
Acil Yardım   112
Polis Yardım    155
Jandarma Yardım    156
Trafik Yardım   154
Kanalizasyon ve Su   185
Elektrik Arıza   186
Cenaze hizmetleri    188
Alo Zabıta    153
Kablo TV Arıza    126

RESMİ DAİRELER 
Valilik       342 231 03 13
Emniyet Müdürlüğü     342 230 18 30
İl Jandarma Komutanlığı    342 338 78 40
Adliye       342 321 36 36
İL Turizm Müdürlüğü     342 230 59 69
İl Kültür Müdürlüğü      342 232 18 58
İl Müftülüğü     342 220 13 57
Türk Telekom      342 230 36 66

ÜNİVERSİTELER  ve HASTANELER
Gaziantep Üniversitesi     342 360 12 00
Hasan Kalyoncu Üniversitesi     342 321 21 00
Dr. Ersin Arslan Hastanesi     342 221 07 00
25 Aralık Devlet Hastanesi     342 338 17 31
Sevgi Hastanesi      342 220 60 60

ULAŞIM 
HAVAŞ        342 215 22 63
THY        342 320 15 65
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ŞAHİNBEY NÖBETÇİ ECZANELER 
KUMRUOGLU ECZANESI

Eski Garajlar(Eski Garajlar Büyük Velic Oteli 500 Metre 
Yukarısı Sağlık Ocağı Karşısı) / ŞAHİNBEY

Telefon : 0342 321 69 29
KELEŞ ECZANESİ

Güneş Mahallesi 1 Nolu Cadde NO:65/A (Duran Duran 
Somun Fırını karşısı) / 

ŞAHİNBEY
Telefon : 0342 336 36 65

BADEM ECZANESİ
Esentepe Mah. 31.Cad.No: 59/A (Dumlupınar İ.Ö.O.Civarı-

Hz.Musa Cami Karşısı) / ŞAHİNBEY
Telefon : 03422711718

TİMAÇ ECZANESİ
23 Nisan Mah. Üniversite Bul. No:253(Özel Kemal Bayındır 

Hastanesi Yanı) / 
ŞAHİNBEY

Telefon : 0850 502 3909
ASİL ECZANESİ

BEŞTEPE MAHALLESİ ONKOLOJİ BULVARI NO:13/H 
(ONKOLOJİ HASTANESİ YANI) / ŞAHİNBEY

Telefon : 0342 472 06 16
SÖNMEZ ECZANESİ

Yeditepe mahallesi 85108 nolu sokak sevgi apartmanı altı 
no:15/B (Fatih Karakuş Engelsizler parkı yanı) / ŞAHİNBEY / 

ŞAHİNBEY
Telefon : 0342 360 00 66

LEMAN ECZANESİ
23 Nisan Mahallesi Üniversite Bul.No:317/C ( Gaziantep Tıp 

Fakültesi Karşısı ) / 
ŞAHİNBEY Telefon : 03423604643

ŞEHİTKAMİL NÖBETÇİ ECZANELER 
GÖKHAN ECZANESİ

Mücahitler Mh.(Medical Park Hst.Karşısı - Eski Primer Hst.
Yanı) / ŞEHİTKAMİL

Telefon :
ERKENT ECZANESI

Cemil Alevli Cad.(Cahit Nakıpoğlu İlköğretim Okulu Civarı) 
/ ŞEHİTKAMİL

Telefon : 0342 321 45 00
ŞEKER ECZANESİ

Pancarlı mahallesi Milli Egemenlik caddesi no:66/B 
(Dentalazer ve derma dermatoloji karşısı) / ŞEHİTKAMİL

Telefon : 0 342 3232627
ARABAN ECZANESI

Bekirbey Mah. Tüfekçi Yusuf Bulvarı No:111/A Deva 
Hastanesi Karşısı, Trafik Işıkları Şahinbey/GAZİANTEP / 

ŞEHİTKAMİL
Telefon : 0342 2201152
YENİ YÜCEL Eczanesi

ŞEHİTKAMİL DEVLET HASTANESİ KARŞISI. Pirsultan 
mah. Çetin Emeç caddesi no:70/B / ŞEHİTKAMİL

Telefon : 0342 325 56 00
SEZER ECZANESİ

Karşıyaka Dülükbaba Mh.Fedai Mehmet 
Cd.No:113(Karşıyaka Polis Karakolu Karşısı Vakıfbank 

Yanından Yukarı- Dülükbaba ASM yanı) / ŞEHİTKAMİL
Telefon : 0 342 324 64 10

TOY ECZANESİ
Seyrantepe Mahallesi Nihat Özdemir Caddesi 6/A 

ÇİMENTO KAVŞAĞI GİRİŞİ MİGROS MARKET KARŞISI / 
ŞEHİTKAMİL Telefon : 0342 343 80 30

NÖBETÇİ ECZANELERKURUCULARI: Osman TUZCU
Aykut TUZCU
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Ayıyla yatağa 
girmek… 

Gazetemizin sahibi Aykut 
Tuzcu’nun eski yazıları bu köşede 

yer almaya devam edecek

 Rusya Devlet Başkanı 
Vladimir Putin’in basın 
danışmanı Dimitri Peskov, 
“Türkiye ile aramızdaki ilişki 
çok yönlü ve geniş alanları 
kapsıyor. Bu olayın ikili 
ilişkileri zedelemeyeceğini 
düşünüyoruz” dedi

 ABD Savunma 
Bakanlığı’ndan bir yetkili ise, 
“Bunun bir kaza olduğuna 
inanmıyorum” dedi.

Reuters’ın haberine göre, ismi 
açıklanmayan yetkili, Rusya’yı 
“tehlikesiz ve sorumlu” hareket 
etmeye çağırdı. Aynı kişi olduğu 
tahmin edilen ABD’li bir yetkili 
de AFP’ye yaptığı açıklamada, 
“Bu(Rusya’nın) yaptıklarına 
ilişkin endişelerimizi 
doğruluyor. Niyetlerini 
sorgulatmayı sürdürüyorlar” 
dedi.

 Ruslar ve İran, doğalgazı 
kesseler, ne fabrikalarımız 
çalışabilir, ne ısınabiliriz, ne de 
kentlerimiz aydınlatılabilir.

Rusya’ya bu kadar bağımlı 
olursanız, sonuca katlanırsınız.

İsmet İnönü’nün ünlü lafıdır, 
“Büyük devletlerle ilişki 
kurmak, ayı ile yatağa girmeye 
benzer” demişti.

Cemaat işi çok karışık…
Cumhurbaşkanı 

Recep Tayyip Erdoğan, 
Gaziantep’i ne kadar tanıyor 
bilmiyorum.

Paralel yapıyı kararlılıkla, 
iyice karşısına aldıktan 
sonra hatırlayın ilk tepki 
Gaziantep’ten bir sivil 
toplum kuruluşundan 
gelmişti. Genç STK’lılar 
düzenledikleri basın 
toplantısı ile resmen 
cemaate sahip çıkmış ve 
geri adım atmayacaklarını 
da korkusuzca beyan 
etmişlerdi.

Kimseden de bir tepki 
görmediler veya en azından 
basına yansımadı.

 Cemaat işi Gaziantep’te 
çok karışık. Çok içiçe 
girmişler. Ortaklıklar 
olmuş, evlilikler olmuş, 
akrabalıklar kurulmuş, 
aralarından milletvekilleri 
çıkmış, önemli devlet 
görevlerine gelenler 
olmuş…

Bunların arasından şu 
paralelci, bu değil diye 

ayırım yapmak çok zor. 
Çünkü çoğunun bir 
şekilde bulaşığı var. Yani, 
en azından işi görülmüş, 
bir şekilde fırsatlardan 
yararlanmış.

 Bu bakımdan 
Gaziantep’ten bu işi söküp 
atmak hiç kolay değil. Daha 
doğrusu her şey, 17-25 
Aralık’tan önceki devredeki 
gibi aynen devam ediyor.

Büyük gayrimenkul 
sahibi varlıklı ailelerin 
danışmanlığını yapan, 
imar durumlarını önceden 
bilgi veren, büyük rantlar 
yaratılmasına aracılık edip 
kolaylık sağlayan önemli 
bir memur hala yerinde 
duruyor. Kim olduğu 
bilindiği halde kimse 
yerinden kımıldatamıyor.

Belki bu durum ‘kimin eli 
kimin cebinde belli değil’ 
diye de anlatılabilir.

Sonuç olarak, Gaziantep, 
Cumhurbaşkanı Recep 
Tayyip Erdoğan’a bu konuda 
direniyor.

 Belki de bir son… 
Dağlıca’da 16 askerimizin 

şehit edilmesiyle haklı olarak 
karalar bağlayan gazeteler, kendi 
meslektaşları sokak ortasında 
yazdığı yazılardan dolayı dayak 
yiyince sessizliğe büründüler.

Dün ve önceki gün şehit sayısı 
5’e inince de şehit haberlerini 
unuttular.

Terör işte böyle bir beladır. 
Kamuoyunu alıştırarak her şeyi 
sıradanlaştırır. Felaketlerin, 
gazetelerde yer bulması için 
öncekilerden daha büyük olması 
gerekir.

Toplum bir süre sonra adeta 
şerbetlenir ki, işte asıl felaketin 
daniskası budur.

Önceki gün 5 şehit verilmiş, 
dünkü gazeteleri açın bakın, Sözcü 
hariç hiçbirinde manşet değil. Bu 
da onları daha büyük eylemler için 
kışkırtacaktır! Lanet olası terör işte 
böyle bir labirenttir.

Bir gazeteciye atılan dayak 
önemli ses getirdi. Bundan 
sonraki dayakların bu kadar 
ses getirmeyeceği malumdur. 
Gazetecilerin can güvenliği 
bulunmazsa, yaşam hakları 
tehlikede olursa, her ne kadar 

“Korkmuyoruz, yılmayacağız” 
gibi sloganlara sığınılsa da, tehdit 
altında etkili görev yapmanın riski 
meydanda!

Yazarkasa gasteciliği değil de 
gerçek gazetecilik yapanların 
veya yapmak isteyenlerin ‘ifade 
özgürlüğüne’ sahip çıkmaları, hele 
bu aşamada yaşamsaldır.

Demokrasiyle, hukukun 
üstünlüğüyle yönetilen ülkelerin 
‘ifade özgürlüğü’ anlayışı ile 
otoriteryönetimlerin bu özgürlüğü 
anlayış şekil ve biçimi bir hayli 
farklıdır.

Hitler’in propaganda Bakanı 
Göbbels’in şu değerlendirmesi 
ne demek istediğimi daha net 
açıklamama yardımcı olacaktır:

“Gazeteciler bir piyanonun tuşları 
gibi olmalı, biz o tuşa bastığımızda 
istediğimiz sesi çıkarabilmeliyiz…”

Türkiye’nin geleceğini, kaderini 
belirleyecek 1 Kasım seçimleri 
bu yüzden Latince’deki ‘Ultima 
Forsan” yani “Belki de bir 
sondur…”

Dışişleri Bakanlığımız, 
bir Rus uçağının Türk hava 
sahasını ihlal etmesi nedeniyle 
Moskova’ya sert tepki gösterdi, 
ihlalin tekrarlanmaması 
konusunda uyardı. Rusya ise 
ihlalin “navigasyon hatası”ndan 
kaynaklandığını savundu.

Aykut Tuzcu’nun 
05 Ekim 2015

tarihli yazısıdır

Yargıtay 3. Ceza Dairesi’nin 
Anayasa Mahkemesi üyeleri 
hakkında suç duyurusunda 
bulunmasının ardından, 'AYM'nin 
yetkilerini sınırlandırma 
girişimi'nin hızlandığı iddia edildi.

AKP'li Cumhurbaşkanı Recep 
Tayyip Erdoğan'ın henüz yüksek 
yargının başkanlarıyla toplantı 
yapmadan AKP’de taslak 

metni konuşulduğu, AYM’nin 
yetkilerini sınırlandırma, yerinde 
denetimlik yapmasını önleme 
ve bireysel başvuruları daraltma 
amacı taşıyan taslak hazırlandığı 
belirtildi.

Gazete Pencere'den Nuray 
Babacan'ın kulis haberine göre 
MHP lideri Devlet Bahçeli’nin 
başlattığı, Cumhurbaşkanlığı 

sarayındaki danışmanların 
destek verdiği AYM’nin yetki 
tartışması, partinin hukukçu 
milletvekillerinin büyük 
bölümünün desteğini almasa da 
devam edecek. Yargıtay’ın çıkışı ile 
siyasilerin yaptığı açıklamaların, 
değişiklikleri gündeme getirmek 
için bir manevra olduğunu öne 
sürenler de var.

AKP, Anayasa Mahkemesi’nin 
yetkilerini sınırlandırma uğraşında

Yargıtay 3. Ceza Dairesi’nin Anayasa Mahkemesi üyeleri hakkında suç 
duyurusunda bulunmasının ardından, AKP'nin 'AYM'nin yetkilerini 
sınırlandırma çalışmalarına hız verdiği öne sürüldü.

Sosyal Güvenlik Kurumu 
(SGK), Emekli Sandığı 
ve Bağkur kapsamında 
çalışmayan emeklilere 5 bin 
TL'lik ödemeye bugün başladı. 
Ancak Çiftçi Kayıt Sistemi’ne 
(ÇKS) kayıtlı olan çiftçiler bu 
ödemeden yararlanamadı.

Türkiye Ziraat Odaları Birliği 
(TZOB) Yönetim Kurulu 
üyesi Arslan Soydan, "Çiftçi 
kayıt sistemine kayıtlı olan 
üreticilerin bu destekten 
muaf tutulmasını doğru 
bulmuyoruz. Emeklilere bir 
kez verilen 5 TL’lik desteğin 
çiftçilere de verilmesi 
gerekiyordu. Çünkü çiftçiler 
bu parayı yine üretmek için 
harcayacaktı" dedi.

Soydan, çiftçilerin de bu 
ödemeden yararlanabilmesi 
için girişimlerde 
bulunacaklarını söyledi.

Giresun Ziraat Odası Başkanı 
Nurittin Karan da bu yanlışın 
düzeltilmesini talep etti.

Karan, "ÇKS'ye kayıtlı 
çiftçilerimizin de yüzde 75’i 
emeklidir ve yapılacak olan 
5 bin TL'lik ikramiyeden 
yararlanamamıştır. Emekli 
çiftçilerimiz alınan bu kararla 
bir mağduriyet yaşayacaklardır. 
SayınCumhurbaşkanımızın 
vereceği bir talimat ile 
alınan bu karar tekrar revize 
edilmeli ve emekli çiftçimizin 
mağduriyeti giderilmelidir” 
diye konuştu.artıgerçek

Çiftçiler de yararlanamadı
ÇKS'ye kayıtlı olan çiftçiler, emeklilere verilen 5 bin TL'lik 

ödemeden yararlanamadı. Çiftçilerin yüzde 75'inin emekli olduğunu 
vurgulayan TZOB Yönetim Kurulu üyesi Soydan ve Giresun Ziraat 
Odası Başkanı mağduriyetin giderilmesi çağrısı yaptı.

Cumhurbaşkanlığı Strateji ve 
Bütçe Başkanlığı’nın haftalık 
ekonomi raporuna göre Eylül 
2023’te geçen yılın aynı ayına 
kıyasla bireysel kredisini 
ödeyemeyenlerin sayısı yüzde 
20.8 artışla 118 bin 857 kişi 
oldu. Bireysel kredi kartı 
borcunu ödeyemeyenlerin 
sayısı ise yüzde 15.5 düşüşle 
90 bin 13 kişi.

Cumhuriyet’ten Mustafa 
Çakır imzalı habere göre, 

ilk 9 ayda bireysel kredisini 
ödeyemeyenlerin sayısı yüzde 
22.4 düşüşle 635 bin 837, 
kredi kartını ödeyemeyenlerin 
sayısı yüzde 12.7 düşüşle 616 
bin 908 kişi oldu.

Öte yandan Eylül 2023 
sonu itibarıyla bireysel 
kredi ve kredi kartı borcunu 
ödememiş olanlardan borcu 
devam edenlerin sayısı da 3 
milyon 818 bin 605 kişi oldu. 
T24

Bireysel kredisini 
ödeyemeyenlerin sayısı 

yüzde 20.8 arttı

2023 yılının ilk on 
ayında (Ocak’ta 116, 
Şubat’ta 266, Mart’ta 
130, Nisan’da 125, 
Mayıs’ta 146, Haziran’da 
161, Temmuz’da 183, 
Ağustos’ta 205, Eylül’de 
152 ve Ekim’de 150 
olmak üzere) en az 1634 
işçi hayatını kaybetti.

Ekim ayında iş 
cinayetlerinin işkollarına 
göre dağılımı şöyle:

İnşaat, Yol işkolunda 
41 işçi; Tarım, Orman 
işkolunda 31 emekçi 
(17 işçi ve 14 çiftçi); 
Taşımacılık işkolunda 
20 işçi; Konaklama, 
Eğlence işkolunda 12 
işçi; Belediye, Genel İşler 
işkolunda 9 işçi; Metal 
işkolunda 5 işçi; Gıda, 

Şeker işkolunda 4 işçi; 
Ticaret, Büro, Eğitim, 
Sinema işkolunda 3 
işçi; Enerji işkolunda 
3 işçi; Sağlık, Sosyal 
Hizmetler işkolunda 3 
işçi; Savunma, Güvenlik 
işkolunda 3 işçi; Petro-
Kimya, Lastik işkolunda 
2 işçi; Çimento, Toprak, 
Cam işkolunda 2 işçi; 
Madencilik işkolunda 
1 işçi; Ağaç, Kâğıt 
işkolunda 1 işçi; İletişim 
işkolunda 1 işçi; Basın, 
Gazetecilik İşkolunda 
1 işçi; Gemi, Tersane, 
Deniz, Liman işkolunda 
1 işçi; elimizdeki 
veriler ışığında 
çalıştığı işkolunu 
belirleyemediğimiz 7 işçi 
hayatını kaybetti…

Ekim ayında 150, yılın on ayında 
1634 işçi hayatını kaybetti
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AB gölgesi olmasaydı 
daha çok sevinirdik

Tahliye kararını sevindirici bulduğunu 
ancak geciken bu karara AB gölgesinin 
düştüğünü, bunun da halk üzerinde 
olumsuz bir etkiye neden olduğunu 
belirten CHP Milletvekili Mustafa Yılmaz, 
“Hukukun verdiği karara saygılıyız. 
Türkiye'nin imajı içinde son derece olumlu 
bir karar. Geç bile kalınmıştır. Bu karar 
bizi son derece mutlu etmiştir ancak 
karar üzerinde AB gölgesi olmasaydı daha 
da mutlu olurduk. Çünkü halk AB’nin 
gölgesinde karar verildiğine inanıyor 
ve bundan rahatsızlık duyuyor. Halk 
da, biz de AB gölgesi olmadan bu karar 
gerçekleşseydi daha mutlu olurduk. Ancak 
buna rağmen kararı sevindirici bulduk. 
Çünkü bunlar parlamentoda birlikte 
çalıştığımız arkadaşlarımızdır. Ayrıca 
olayın insani boyutu da bu insanların 
dışarıda olmasını gerektiriyor” diye 
konuştu.

Olağanüstü koşullarda ve gergin 
bir dönemde tutuklanmışlardı

DEP’li milletvekillerinin gözaltı ve 
tutuklama sürecinin olağanüstü ve gergin 
bir dönemde gerçekleştiğini belirten 
SHP Şehitkamil Belediye Başkan Adayı 
Vakkas Dalkılıç, ”Gönül isterdi ki DEP’li 
milletvekilleri hiç tutuklanmasaydı. Ancak 
ülkenin içinde bulunduğu olağanüstü 
koşullar ülkenin yaşadığı gerginlikler 
gerçekten bugünden çok daha fazlaydı. 
Gönül isterdi ki dünya insanlık alemine 
karşı ülkemizin imajını bozan bu uygulama 
hiç olmasaydı. O dönemin adaleti gerçekten 

yargılanması gereken bir durum” dedi.
Vakkas Dalkılıç, ”Türkiye’nin gerçekten 

laik, demokratik hukuk devleti olduğunu 
gösteren bir fotoğraf sergilenmesini 
isterdik, bunun tam tersi oldu. Milletvekili 
arkadaşlarımız gözaltına alınarak 
tutuklandı. Tutuklamayı, insan olarak, 
bir demokrat olarak gerçekten bu 
ülkenin demokratikleşmesini isteyen 
bir siyasal hareketin bireyleri olarak 
üzüntüyle karşıladık. Hep böyle bir 
dönem yaşanmasaydı dedik. Yazık ki 
yaşandı, gerçekten çok ağır bedeller 
ödendi. Parlamenter sıfatıyla 10 yıl cezaevi 
koşullarında yaşadılar. Tahliye bizi gerçekten 
sevindirdi” şeklinde açıklama yaptı.

Karar demokratikleşme
 sürecine hizmet edecek

Tahliye kararının demokratikleşme 
sürecindeki Türkiye’ye fayda getireceğine 
inandığını söyleyen Dalkılıç, ”Bu karar 
özellikle demokratikleşme yoluna giren 
AB ile bütünleşme süreci yaşayan ülkemize 
hizmet edecek. Ülkemizde artık geçmişte 
yaşandığı gibi acıları, gerginlikleri yaşamak 
istemiyoruz. Vicdanları yaralayan bir 
karardı, tahliye kararını önemli bir adım 
olmakla birlikte gecikmiş bir karar olarak 
addediyoruz. Bu karar daha önce verilseydi 
ülkemizin imajı dünya kamuoyu karşısına 
bu kadar bozulmazdı. Ancak yine de kararı 
önemli bir adım olarak değerlendirip 
ülkemizin geleceğine, demokratikleşme 
sürecine hizmet edeceğine inanıyoruz ve 
seviniyoruz” diye konuştu.

İnsan hakları konusunda her zaman 
Türkiye'nin önüne geliyordu

DEP’li milletvekillerinin tahliye 
kararının Türkiye’nin dünya kamuoyunda 
zedelenen imajı için ve her konuda 
Türkiye’nin aleyhine kullanılan bir 
kararın tekzibi olduğunu belirten DEHAP 
İl Başkanı Ali Şimşek,” Verilen kararı 
olumlu değerlendiriyoruz. Gerek süreç 
açısından gerekse de, daha önce verilmiş 
olan haksız bir kararın doğru bir karara 
dönüştürülmesidir. Gönlümüz Avrupa 
İnsan Hakları Mahkemesinin vermiş 
olduğu karar ve Türkiye kamuoyunda 
daha önce tartışma konusu olan böylesi bir 
kararın verilmemesi noktasındaydı” dedi.

Bu ülkede kanın akmaması
noktasında görüş belirtmişlerdi

Tahliye kararının demokratikleşme 
sürecinde önemli bir adım olduğunu 
belirten Şimşek,” Parlamento halkın iradesi 
temsil eden temel güçtür. Parlamenterlerin 
tutuklanması son derece yanlış bir 
karardır. Bu insanlar parlamentoda bu 
ülkede kanın akmaması noktasında 
düşünce belirttiler. Farklı bir şey de 
söylemediler. Ancak bu insanlar devlete 
karşı suç ya da yasadışı bir örgütle eş 
anlamlı değerlendirilerek yargılandılar. 
Dolayısıyla haksız bir karardı, bugün 10 
yıl önce verilen haksız bir kararın olumlu 
bir kararla sonuçlandırılmasıdır. Fakat 10 
yıldır süren bu karar Türkiye’yi uluslararası 
alanda rencide eden bir karardı. Daha 
önce de maddi anlamda Türkiye’ye ceza 
verilmişti. Yine insan hakları konusunda 
sürekli gündemde tutulan Türkiye’nin 
aleyhine kullanılan bir konuydu” diye 
konuştu.

Türkiye'den tarihi karar
DEP’li milletvekillerinin tahliyesinin demokratikleşme sürecindeki Türkiye’nin dünya kamuoyunda bozulan 

imajının düzeltilmesi için önemli ve sevindirici bir adım olduğu açıklandı. CHP Milletvekili Mustafa Yılmaz ve 
SHP Belediye Başkan Adayı Vakkas Dalkılıç, kararın demokratikleşme sürecinde önemini vurgularken, DEHAP 
İl Başkanı Ali Şimşek, adaletin geç tecelli ettiğine, ÖDP İl Başkanı Güzel Çalgen’de önemli bir adım olan tahliye 
kararının ardından Güneydoğu’daki fakirlik ve yoksullukla mücadele edilmesi gerektiğine dikkat çekti.

100 firmanın katılımıyla bugün 
açılacak fuara Suriye, İran ve Irak’tan 
da ziyaretçi beklendiği ve 20 bin 
ziyaretçinin hedeflendiği açıklandı.

Suriyeli, İranlı ve Iraklı 
ziyaretçiler bekleniyor

Yapı 2004 Gaziantep Fuarının 
açılışı dün düzenlenen bir basın 
toplantısıyla duyuruldu. GSO’da 
gerçekleştirilen basın toplantısında 
GSO Başkanı Nejat Koçer ve Yapı 
Endüstrisi Merkezi Koordinatörü 
Meriç Göktekin yapı sektörü ve 
Türkiye ekonomisi açısından fuarın 

Gaziantep ve bölgeye yapacağı 
katkılara değindi.

Yapılan açıklamada Suriye ile olan 
sınır ticaretinin canlı tutulduğu bir 
bölge olan Gaziantep ve çevresinin 
özellikle konut ve endüstri yapıları 
konusunda hareketli bir bölge 
olma özelliğini taşıması gerektiği 
vurgulandı. Yapı 2004 Gaziantep 
Fuarının, Yapı Endüstri Merkezi 
tarafından Sanayi Odası işbirliği 
ile düzenlendiğinin belirtildiği 
toplantıda Türkiye’nin gelecek yılları 
ekonomik açıdan değerlendirildi.

Yapı 2004 Gaziantep
fuarı bugün açılıyor
Yapı sektörünün Güneydoğu Anadolu Bölgesindeki en büyük 

buluşması Yapı 2004 Gaziantep Fuarı bugün kapılarını açıyor.

Türkiye kırmızı mercimek 
üretiminin yüzde 90’ının 
bölgede gerçekleştirildiğini ifade 
eden Çelik, “Bu yıl mercimek 
rekoltesinde büyük artış 
bekliyoruz” dedi.

Buğdayda da rekolte 
kaybı beklenmiyor

Çelik, bölgedeki buğday 
ekili alanların kuraklık ve 
soğuk havalar nedeniyle zarar 
gördüğünü, bölgedeki ürünlerde 
verim kaybı olduğunu fakat 
buğday rekoltesinde bir sorun 
yaşanacağını sanmadığını kaydetti.

Türkiye'de enflasyon hızla 
düşerken buğday fiyatlarının 

enflasyonun çok üzerinde zam 
gördüğünü belirten Çelik, 
geçtiğimiz yıl bu dönemde kilosu 
250 bin lira olan buğdayın şu anda 
çok daha yüksek bir fiyatla işlem 
gördüğünü ifade etti.

TMO 23 Borsadan alım yapacak
Bu yıl buğday fiyatlarında büyük 

oranda artış beklemediklerini 
ifade eden Çelik, “Toprak 
Mahsulleri Ofisi bu yıl 23 
borsadan alım yaparak fiyatları 
dengeleyecek” diye konuştu.

Çelik, İç Anadolu Bölgesinde 
rekoltenin iyi durumda olduğunu 
Çukurova’da ise süne tehlikesi 
yaşandığını sözlerine ekledi.

Mercimekte süper rekolte beklentisi
Ticaret Borsası Başkanı Ömer Çelik bu yıl mercimek rekoltesinde 

büyük artış beklediklerini söyledi. Çelik, bölgede önemli bir geçim 
kaynağı olan mercimek hasadının devam ettiğini kaydetti.

Ucuz giyim fuarının açılışını 
yapan Belediye Başkanı Ömer 
Arpacıoğlu: “Giyim fuarının ana 
gayesi halkımızın giyim ihtiyacını 
ucuz karşılamaktır. Eski ve 
demode olmuş giyim eşyalarının 
satılmasına fırsat vermeyeceğiz. 
Amaç satıcılara sürüm, halkın 
ucuz ve kaliteli giyinmesini 
sağlamaktır. Giyim fuarımıza bu 
yıl yirmisi diğer illerden olmak 
üzere 110 firma katılmaktadır” 
dedi.

İkinci olarak konuşan Ticaret 
ve Sanayi Odası Başkanı M. 
Ali Zengin ise: “Amacımız 
halkımızın birinci elden kaliteli 
giyim eşyası almasını sağlamaktır. 
Ayrıca durgun bulunan piyasanın 
canlanması imkanı bulunacak. 

Tüccarların, esnafımızın mevsim 
sonrası elindeki mal stokunu 
tüketecek.

İktisadi hayatımızın 
vazgeçilmez unsurlarından 
biri haline gelen fuar ve 
sergilere gereken önemi vermek 
zorundayız” dedi.

Ucuz giyim fuarı açılışını 
kalabalık bir yurttaş kitlesi 
izledi. Daha sonra teker teker 
reyondan gezilerek firmaların 
teşhir ettiği giyecek eşyaları 
incelendi. Yetkililer giyim 
eşyalarının maliyetine veya daha 
düşük fiyata satılacağını, kalitesiz 
demode olmuş tapon giyim eşyası 
satanların cezalandırılacağını, 
durumun görevlere iletilmesi 
gerektiğini bildirdiler.

4.Ucuz Giyim Fuarı açıldı…Giyim eşyaları maliyetine satılacak

Demode olmuş, tapon eşyası 
satanlara izin verilmeyecek

Gaziantep 4. Ucuz giyim fuarı dün saat 18 de 
fuar şehir kapısında yapılan törenlerle açıldı. Fuar 1 Eylül’e kadar açık kalacak.

Halkın kışın yakacak sıkıntısı 
çekmemesi için belediye tarafından 
odun tanzim satışları başladı. 
Her aileye bir ton odun veriliyor. 
Odun almak isteyenler mahalle 
muhtarlarından ihtiyaç belgesi 
alacak. Daha sonra belediyeye 
başvurarak kömür alma belgesi 
isteyecek. Bununla birlikte resmi bir 
bankaya 20 bin 70 lira yatıracak ve 
banka dekontu ile giderek odunu 
alacak.

İlgililer şehrimize 16 bin 500 
ster devlet odun tahsisi, 14 bin 
ster de köylü pazar satışlarından 
odun tahsisi yapıldığını, odunların 
getirilerek derhal satışlara 
başlandığını bildirdiler.

İlimize Şırnak ocaklarından 30 

bin, Silopi ocaklarından ise 20 
bin ton kömür tahsisi gerçekleşti. 
Kaliteli olan Şırnak kömürlerin 
ancak Eylül ayında verilebileceği 
öğrenildi. Bilindiği gibi Şırnak 
ocaklarında kömür çıkarmak için 
henüz çalışmalara başlanmadı. 
Daha kaliteli kömür temini 
amacıyla yapılan çalışmalar da 
olumlu sonuçlandı. Şırnak ve 
Silopi tesislerine ilave olarak 
Zonguldak’tan da 7 bin ton kaliteli 
kömür tahsisi yapıldı.

Tahsis edilen kömürlerin şehrimize 
getirilmesi ve fiyatların belirlenmesi 
amacıyla bugün vilayette Vali 
Vekili Servet Çiftlikli başkanlığında 
belediye yetkililerinin de katılacağı 
bir toplantı yapılacak.

Belediye odun tanzim satışlarına başladı… Önümüzdeki 
haftadan itibaren de kömür satışlarına başlanacak

Odunun tonu 20 bin 
70 liradan veriliyor

1 milyon liraya mal 
olan klinikte günde 6 
hasta kürtaj edilecek. 
Nüfus planlama 
kliniğinin açılışında 
bir konuşma yapan 
Doğum Hastanesi 
Baştabibi Kemal 
Bayındır nüfus 
planlamasının 
faydalarına değinerek 
şöyle konuştu: “Sağlık 
ve Sosyal Yardım 
Bakanlığından gelen 
emirlerde hastanelerde 
nüfus planlama 
kliniklerinin açılması 
istenmektedir. Biz 
de bu konunun 
önemine vararak nüfus 
kliniğinin açılması için 
girişimlerde bulunduk.

Hayırsever 
vatandaşlarımızın 

katkısı ile 
gerçekleştirmiş 
bulunuyoruz. Klinikte 
bir hastaya 750 lira 
‘ya kürtaj yapılacak. 
Doğum kontrol ilaçları 
ücretsiz verilecek. 
Amacımız dar gelirli 
vatandaşlarımıza her 
konuda yardımcı 
olmaktır”

Nüfus planlama 
kliniği için uzman bir 
doktor getirildi. Bir 
hemşire de Adana’ya 
kurs için gönderildi.

Kürtaj olmak isteyen 
kadınlar eşlerinin 
imzalarını alarak 
doğum hastanesine 
başvuracaklar. 10 
haftalık bebeklerden 
büyükler kürtaj 
edilmeyecek.

Doğumevinde 750 liraya kürtaj yapılacak

Nüfus planlama kliniği açıldı

Konuyla ilgili olarak görüştüğümüz 
Belediye Başkan Yardımcılarından 
İbrahim Akalın ise şu açıklamayı 
yaptı: “Evlerde hayvan beslenmesini 
yasaklayan daha önce belediyece 
alınmış bir karar var. Elimizden 
geldiğince bunu önlemeye çalışıyoruz. 

Ancak siz de kabul edersiniz ki her 
evi tek tek tarayıp kontrol edemeyiz. 
Vatandaşlarından ricam şudur. Onlar 
bize şikayette bulunurlarsa gerekeni 
yaparız. Şöyle ki: hayvan beslenen evleri 
tespit ettiğimizde ahırı mühürlemekle 
kalmayıp ilaçlıyoruz da.

Kenar semtlerde ahırların kokusundan geçilmiyor

Hayvan besleyenlerin belediyeye bildirilmesi isteniyor
Yukarıbayır, Düztepe ve Hoşgör’deki semtlerde oturan halk evlerde hayvan 

beslenmesinden şikayetçiler. Bir vatandaş bize şunları söyledi: “Hemen 
bitişiğindeki evde hayvan besliyorlar. Kokusundan canımız çıkıyor. Sinek 
çoğalıyor. Üstelik de pisliğini dama serip kurutarak yakıyorlar.

Emniyet Müdür Yardımcısı 
Nevzat Özduygu’nun 
yönettiği operasyona 4 Şube 
Müdürü, 2 Emniyet Amiri, 
3 Baş komiser, 11 Komiser, 

11 Komiser Yardımcısı, 165 
memur, 38 araç ve 20 ekip 
katıldı.

Aramalar sonucunda 83 
şüpheli şahıs yakalandı.

Güvenlik görevlileri şehri taradı 80 şüpheli kişi yakalandı



Metin Atamer
Fizik Mühendisi

Hem nalına hem mıhına

Hangisi Yener 

Küçük kardeşimi rahmetle anarım, aramızda 
çok büyük yaş farkı olduğundan, onun yaşına 
kimi zaman inemezdim. Beraber sinemaya 
gider, parklara gider yolda hep sorularının 
cevabını vermeye çalışırdım. Aramızda 16 yaş 
fark vardı, ve benim onunla müşterek oyun 
oynama zevklerimiz, hep ayrı konularda kalırdı. 
Arkadaşlarımla futbol maçına gitmeye kalkardım. 
Anne ve Babam kardeşimi de götürmemi 
isterlerdi. O kadar kalabalık içinde nasıl ona sahip 
çıkabilirdim diye itirazım hep olmuştu. 

Yaşıtlarımla bir yere gitmeye kalkardım, 
Mehmet’i de yanımda götürmem istenirdi. 
Ben kızardım, ama söyleyemezdim. Çocukluk 
yaşlarımın büyük bölümünü yatılı okulda 
geçirdiğim için, kendime buyruk biriydim. 
Kimsenin benim yapmayı düşündüğümden 
alıkoymasını kabul edemezdim. 

Buna anne ve babamda dahildi. Kardeşimin 
bana bağlanmasına kimi zaman sevinirdim, 
kimi zaman ise hürriyetimin kısılması olarak 
görürdüm. Onun çocuk bahçesine gitmesi 
gerektiği yaşta, ben arkadaşlarımla sinemaya 
gitmek isterdim. Bazen danslı çaylar olurdu , onu 
götürmem mümkün olmazdı. Bana evde herkes 
kızardı. Bu çelişki makası, yaşlarımız ilerledikçe 
hiç kapanmamıştı. Yahut ben kapatamadım. 
Onun dünyasına inememenin hep bir ezikliğini 
yaşadım. 

Aslında evlendikten sonra çocuklarım olduğu 
günlerde onlarla boş zamanlarda parklarda 
çok zaman geçirip, aradaki farkın nereden 
geldiğini anlamaya çalıştım. Ben kardeşime 
baba olamadım, ağabey de olamadığımı çok geç 
anladım. Birçok kez sorardı kardeşim ‘Fil mi 
daha kuvvetli, yoksa balinamı? Kavga etseler 
hangisi yener? ‘ diye sorardı Mehmet. İşte burada 
çuvallardım. Birisi karada yaşayan hayvanların en 
büyüğü, diğeri ise denizlerde yaşayan hayvanların 
en büyüğü. Nasıl olur da ikisi bir kavgaya 
tutuşabilir konusunu kardeşime anlatmam çok 
zordu. 

Çünkü onun çocuk dünyasında bu sorunun 
bir nedeni ve de neticesi olması gerekti. O da 
benim gibi, sinemada oynayan filmlerde kavga 
sahnelerinde elleriyle gözlerini kapatıp, kimi 
zaman parmaklarının arasından kavganın 
neticesini izlerdi. Bende de aynı bu korku vardı. 
Yatılı okulda çok güzel filmler Amerika dan 
Kayseri Askeri Hava alanına gelir, oradan da 
bizim okulda gösterilirdi. Bu filmlerdeki kavga 
sahnelerinde ise ben, hep ellerimle gözlerimi, baş 
parmağımla kulağımı kapattığım çok olurdu. 

Film karanlık bir salonda, mütalaa salonunda 
oynatıldığı için, kimse benim gözlerimle 
kulaklarımı kapattığımı görmezdi. Kavgaya 
tutuşanlardan kötü adam rolündeki mi , 
yoksa iyi adam rolündeki mi galip gelirdi pek 
hatırlamazdım. Ama gelen her filmi hepimiz seyir 
ederdik. Ben ise taksitle seyreder, sonucunda iyi 
adamın galebe çalmasına sevinirdim. 

Zaten hep öyle olurdu, hikayelerin sonunda 
iyiler hep kazanırdı. 

Ancak bunu hayvanlara uyarlamamız uygun 
olmayabilir. Çünkü Fil mi iyidir, yoksa Balina mı 
iyiyi temsil eder bilinmez. Bütün hayvanların iki 
hedefi vardır. Biri açlığını gidermek için avlanmak 
ve karnını doyurmak. Diğeri ise, üremek iç 
güdüsü vardır bütün hayvanlarda. Üremek iç 
güdüsü için erkek hayvanlar, rekabete dayalı ve 
hayatı pahasına mücadele ederler. Burada erkek 
hayvanlardaki üreme içgüdüsünde kendi neslinin 
devamını sağlamak yatar. 

Ne balina nede Filler doymak adına bir 
mücadele girmezler. Filler nebatat tükettikleri 
için yeşil ne varsa yerler. Balinalar ise koloni 
halinde dolaşan ve  denizlerdeki en küçük 
canlılar olan planktonları yiyerek beslenen bir 
canlıdır. 

Şimdi nasıl anlatırım kardeşime planktonu. O 
tarihte bilgisayar yok, televizyon kanalları da yok. 
Sadece radyo ve kütüphanelerdeki ansiklopediler 
vardı. Bu nedenle bu konular, benim sözlerim 
ve anlatımdaki üslubum ve de  bilgimin dışında 
olduğundan kardeşime ‘Fil mi yada Balina’ mı 
yener sorusuna bir cevap bulamazdım. Bazen 
kardeşim bana sorduğu soruları evirip çevirip 
aynı düzeye getirip ‘Ayı mı yener yoksa aslan mı?’ 
gibi alternatiflere yöneltmesinde çaresiz kalırdım.  

Bugünlerde ülkemde çok önemli iki yargı 
organı, salahiyet ve yetki konusunda, karşı 
karşıya geldiğini hepimiz biliyoruz. Bunların 
en üst kademesinde Anayasa Mahkemesinin 
bulunduğu da aşikar. Hatta Ana Yasamızda çok 
önemli bir madde bulunmakta. 

Madde 11: Anayasa hükümleri, yasama, 
yürütme ve yargı organlarını, idare makamlarını 
ve diğer kuruluş ve kişileri bağlayan temel hukuk 
kurallarıdır. 

Madde 138. ‘Hakimler görevlerinde 
bağımsızdırlar; Anayasaya, kanuna ve hukuka 
uygun olarak vicdani kanaatlerine göre hüküm 
verirler.’ 

Vicdani kanaatler konusunun ucu açık 
olduğunu düşünmekteyim. Madde 138 şöyle 
devam etmekte; 

Hiçbir organ, makam, merci veya kişi, yargı 
yetkisinin kullanılmasında mahkemelere ve 
hakimlere emir ve talimat veremez; genelge 
gönderemez, tavsiye ve telkinde bulunamaz. 

Bu cümlede tarif edilenden başka 
tanımlanmayan bir mercii olabilir mi? Mesela Beş 
Tepe bu kapsam içinde midir? Bilmiyorum. 

Çok açıklayıcı bir başka cümle şöyle söylemekte 
madde 138 de; 

Yasama ve yürütme organları ile idare , 
mahkeme kararlarına uymak zorundadır; 
bu organlar ve idare, mahkeme kararlarını 
hiçbir suretle değiştiremez ve bunların yerine 
getirilmesini geciktiremez.

Burada da izah edilmeyen bir başka organ veya 
idare olabilir mi? 

İşte burada, iki güçlü kurum, yek diğeri 
üzerinde güç ve yetki tartışması yaratabilecek bir 
durum çıkmakta ortaya. Hani rahmetli kardeşim 
Mehmet’in sorusu gibi bu kavgada ‘fil mi yener 
yoksa balina mı yener’ diye bir sözüm geldi 
söyledim hem nalına hem mıhına.

Av. Elif Yaren Yengil

MEVZU SADECE 
BİR KARAR MI?

Yargıtay 3. Ceza Dairesi, Anayasa 
Mahkemesi’nin cezaevinde tutuklu 
bulunan Hatay Milletvekili Can Atalay’a 
yönelik hal ihlali kararına uyulmamasına 
hükmetmiş  ve ayrıca, oy birliğiyle hak 
ihlalinin kabulü yönünde oy kullanan 
Anayasa Mahkemesi üyeleri hakkında 
Yargıtay Cumhuriyet Başsavcılığı’na suç 
duyurusunda bulunma kararı vermiştir. 
İlgili Ceza Dairesi, “Anayasa hükümlerini 
ihlal eden ve kendisine verilen yetki 
sınırlarını yasal olmayacak şekilde 
aşarak hak ihlalinin kabulü yönünde 
oy kullanan ilgili Anayasa Mahkemesi 
üyeleri hakkında gereğinin takdir ve ifası 
için Yargıtay Cumhuriyet Başsavcılığı’na 
suç duyurusunda bulunulmasına” oy 
birliğiyle karar verildiğini ifade etti. Bu 
karar Türkiye’de yargı bağımsızlığını 
ve hukukun üstünlüğünü bir kez daha 
gündeme getirdi. Hukukçuların tepkisini 
toplayan bu kararı nitelendirecek olursak;

Yargıtay 3. Ceza Dairesi verdiği kararla 
Anayasanın 153. maddesine rağmen 
Anayasa Mahkemesi kararlarının her 
ne sebep ve mülahaza ile olursa olsun 
yerine getirilmemesi hukukun üstünlüğü 
ilkesinin temel alındığı anayasal düzenin 
ağır bir biçimde ihlal etmiştir. 

Ayrıca Anayasanın 153’üncü maddesinin 
hemen ilk cümlesine baktığımızda açıkça 
söylenebilir ki Anayasa Mahkemesi 
Kararları kesindir. Türkiye Cumhuriyeti 
1982 Anayasası’nın madde 153 gereğince;  
“Anayasa Mahkemesi kararları, …, 
yasama, yürütme ve yargı organlarını, 
idare makamlarını, gerçek ve tüzelkişileri 
bağlar.” 

Yargıtay 3.  Ceza Dairesi vermiş olduğu 
kararla hukukun üstünlüğü ilkesi ile 
çelişerek bir yetki aşımında bulunmuştur. 
Bu Türkiye’de artık kimsenin hukuk 
güvenliği kalmadığı anlamına 
gelmektedir. Bu minvalde kararlara bir 
hukukçu olarak tepki vermemek hukuk 
güvenliğini  riske atmakla beraber 
Türkiye Cumhuriyeti vatandaşlarının 
hukuka olan inançlarında derin 
sarsıntılar yaratacaktır.

 Yaşadığımız coğrafyadaki insanların 
ve İnsanlık tarihinde, uzun süren 
mücadeleler sonucunda, her insanın; 
hiçbir ayrım gözetilmeksizin, sadece 
insan olması nedeniyle birtakım haklara 
sahip oldukları kabul edilmiştir. İnsan 
hakları olarak tanımlanan bu hakların, 
devletlerin güvencesi altında olması 
demokratik toplumun vazgeçilmez bir 
gerekliliğidir. Devletlerin sadece anayasal 
metinlerde temel hak ve hürriyetleri 
tanıması veya AİHS gibi uluslararası 
sözleşmelerle bu hakları tanımaları 
yeterli değildir. Devletlerin bu hakları 
tanımaları kadar, bu haklara sahip 
çıkmaları ve oluşabilecek ihlallere karşı 
bireyleri korumaları da gerekmektedir. 
İşte bu düşüncenin bir ürünü olarak 
bireysel başvuru mekanizması 
ortaya çıkmıştır. Bu bireysel başvuru 
mekanizmasının hukukta üstün bir 
amacı vardır ve Anayasa Mahkemesi 
kanalıyla sağlanmaya çalışılan bu üstün 
yararın önlenilmeye çalışılması asla kabul 
edilmemelidir. 

İdarenin ve kurumların Anayasa 
Mahkemesi’nin bireysel başvuru kararları 
hakkında verdiği hak ihlali kararlarının 
başvuran açısından, daha fazla hak 
kaybına sebebiyet vermemesi için hassas 
davranmaları ve ihlale sebebiyet veren 
durumları en kısa zamanda eski hale 
getirmeleri oldukça elzemdir. Nitekim 
bireysel hak ve özgürlüklerin, insan 
olmanın kişiye tanıdığı en üstün haklar 
ve hukuk devleti olmanın en önemli 
öncüllerinden olduğunu unutmamak 
gerekmekte ve buna göre hareket 
edilmesi gerekmektedir.
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Her bina başına 50 tane insan 
bulundurmak isteseniz her bir bina 
başında 13 milyon insanı orada hazır 
bulundurmanız gerekir. Her bir 
binada 10’ar tane iş makinesi lazım 
deseniz 2 milyon 600 bin iş makinasını 
bulundurmanız gerekir. Kolay mı? Bu 
işlerde biraz insaflı olalım” ifadelerini 
kullandı.

Kentsel Dönüşüm Yasası’na ilişkin 
konuşan Özhaseki, "Bu yasaya ben 
bakan olduktan sonra ilk günlerde 
başladık. Aylarca bu yasa üzerinde 
uzman arkadaşlar aylarca emek 
verdi. Sayın İmamoğlu bakanlığımıza 
gelmişti. Kendisine de söyledim. 
CHP'li ilçe belediyeleri dahil hepsini 
toplantıya davet ettik. 15 toplantıya 
katıldılar. Ne kadar önerileri varsa 
hepsini aldık. Saatlerce, günlerce 
dinledik ve onları da mutlaka bu yasa 
içerisine derç ettik. Bu yasa ne hızlı, 
ne alelacele ne de herhangi birine 
rant sağlamak amacıyla yapılmış 
bir yasadır. Bu, Türkiye’nin birikim 
yasasıdır. Bütün vatandaşların 
birikimidir" dedi.

Bakan Özhaseki, muhalefet 
milletvekillerine Meclis'in açık 
olduğunu hatırlatarak, "Üç, beş, on gün 
sonra yeniden teklif verelim, yeniden 
getirelim. Amacımız; gerçekten 
deprem ülkesi olduğuna inandığımız 

şu memlekette bir daha ne olur 
ağlamayalım. Evlerimiz yıkılmasın, 
bir an önce yapalım. Kimse mağdur 
olmasın. Bunun için çırpınıyoruz. Ben 
bu konuda müsterihim" diye konuştu.

Bakan Özhaseki, Kentsel Dönüşüm 
Şurası'nda akademisyenlerin tek 
katlı köy evlerinin çelikten yapılması 
yönünde tavsiyelerde bulunduğunu 
kaydederek, şöyle devam etti: "Ne 
kadar çelik gideceğini çıkardık. 
Çelikçilerle konuştuk, fiyatlarını aldık. 
Zannedersem önümüzdeki haftadan 
itibaren ihaleler çıkmaya başlıyor. Ne 
kadar çelik ev üreten arkadaş varsa 
buyursun, 100 bine yakın çelik ev 
yapılacak. Çelik karkaslı, 4 buçuk ton 
kadar, hafif çelik diye geçiyor. Dış 
duvarlar arasında 10 santimetre kadar 
taşyünü olan. Dışında betopan, iç 
tarafta alçıpan olan sbs ile çevrilmiş. 9 
şiddetinde deprem olsa yıkılmayacak 
bir ev tipi. En az bir metreden fazla 
temel su basmanı gibi bir zemin 
üzerine yapılacak şekilde ihaleye 
çıkıyoruz."

Köy evlerinin hepsini Bakanlık 
olarak yaptıklarını hatırlatan Özhaseki, 
"Yapamıyorlarsa beklesinler, biz zaten 
100 bin konutluk ihaleye çıkıyoruz. 
Bunu yapmak da çok kolay. Bu 
teknolojinin Türkiye'ye kazandırılması 
lazım. Aslında bizim çok katlılarda 

da bu teknolojiye geçmemiz lazım. 
İnşallah bu da bir başlangıç olur. 
Büyük ihtimalle 6-8 ay içerisinde köy 
evlerinin tamamını bitiririz. Bunda 
sıkıntı olmaz. İnşallah bittiği zaman da 
vatandaş rahat eder" cümlelerine yer 
verdi.

Özhaseki, deprem bölgesine inşa 
edilecek 200 bin konutun 46 bininin 
sene başına kadar hak sahiplerine 
teslim edileceği bilgisini vererek, 
"Adana'da 3 bin 424, Adıyaman'da 
41 bin 292, Diyarbakır'da 6 bin 
758, Elazığ'da 1887, Gaziantep'te 
24 bin 977, Hatay'da 45 bin 186, 
Kahramanmaraş'ta 39 bin 121, Kilis'te 
2 bin 340, Malatya'da 23 bin 861, 
Osmaniye'de 5 bin 501, Şanlıurfa'da da 
5 bin 653 konutun inşaatına başladık" 
dedi.

Depremlerden etkilenen 1 milyon 
900 bin kişinin evinin dışında veya 
konteyner kentlerde yaşadığını 
hatırlatan Özhaseki, bakanlık 
bütçesinin deprem bölgesine 
gönderildiğini dile getirdi.

Özhaseki, son dönemde yurt 
dışından temin edilen 40 milyar 
liralık krediyi deprem bölgesindeki 
altyapı çalışmaları için hibe ettiklerini 
belirterek, bundan en çok payı CHP'li 
belediyelere verdiklerini ifade etti. 
İHA

200 bin konutun 46 bini sene 
başına kadar teslim edilecek

Gaziantep birçok suçun 
olduğu bir kent haline geldi
Suçların önlenmesine yönelik 

çalışmaların yapılması gerektiğini 
sözlerine ekleyen Av. Elif Yaren 
Yengil, konuşmasını şöyle sürdürdü: 

“Ülkenin kalkınması ve gelişmesi 
için suç oranlarının düşmesi 
gerekiyor. Suç oranlarının ise devlet 
tarafından yakalama için ayrılan 
fonların suçları önlemeye yönelik 
alanlara ayrılması lazım. Coğrafya 

kaderdir sözünden hareketle 
Gaziantep birçok suçun yoğun 
olarak işlendiği bir kent. Caydırıcı 
bir ceza olmadığından insanlar 
suç işlemekten kaçınmıyor.” Haber 
Merkezi

Hırsızlık olaylarının artması ekonomi ile doğrudan bağlantılı

Destek kapsamında deprem 
bölgesinde faaliyet gösteren iş 
yeri az hasarlı, orta hasarlı ve ağır 
hasarlı KOBİ'lere 0 faizli ve ilk 24 
ay ödemesiz 750 bin TL'ye kadar 
destek verilecek. İş yerinde herhangi 
bir hasarı bulunmayan KOBİ’ler ise 
destekten yararlanamayacak. 

İş yerlerimiz 1,5 ay kapalı kaldı
Söylemez Pasajı Yönetim Kurulu 

Başkanı Uğur Azak, “KOSGEB 
tarafından destek sadece iş yeri 
hasarlı olan işletmelere verilecek. 
Ancak bizimde iş yerlerimiz 1,5 ay 
kapalı kaldı. Ertelenen ödemelerin 
günü geldi ve şimdi tahsil ediliyor. 
Dolayısıyla ayrım yapılmaksızın tüm 
esnafın KOSGEB’in desteğinden 
yararlanması lazım” dedi. 

Küçük esnaf bir çıkış yolu arıyor
Küçük esnafa 50 ile 150 bin 

TL arasında destek verilmesi 
çağrısında bulunan Azak, “30 ile 
150 bin TL arasında verilecek destek 
esnaflarımıza bir can suyu olacak. 
Pasajımızda deprem dolayı birçok 
iş yeri kapalı kaldı veya ürünlerin 
kırılması sonucunda maddi zararı 
meydana geldi. Fakat hiçbir şekilde 
destek sunulmadı. Depremde 
ölmedik de suç mu işledik?” 
sorusunu sordu. 

Depremin olumsuz etkisini
üzerimizden atamadık
Azak, “Aradan 9 ay geçmesine 

karşın esnaf depremin olumsuz 
etkisini üzerinden atamadı. 
Öncesinde pandemi gibi zorlu bir 
süreci yaşadık. Ayrıca ekonomik kriz 
ile mücadele ediyoruz. Küçük esnaf 
çaresiz bir şekilde bir çıkış yolu arıyor 
ve yardım eli uzanmasını bekliyoruz” 

açıklamasını yaptı. 
KOBİ’lere 200 ile 750 bin TL 
arasında destek sunulacak
Adıyaman, Hatay, Kahramanmaraş, 

Malatya illeri ile Nurdağı ve İslâhiye 
ilçelerinde hasarsız mikro ölçekli 
işlemeler 200 bin TL, küçük ölçekli 
işletmeler 300 bin TL, orta ölçekli 
işletmeler 400 bin TL, az hasarlı 
mikro ölçekli işletmeler 300 bin TL, 
küçük ölçekli işletmeler 400 bin TL, 
orta ölçekli işletmeler 550 bin TL, 
orta hasarlı mikro ölçekli işletmeler 
350 bin TL, küçük ölçekli işletmeler 
450 bin TL, orta ölçekli işletmeler 
650 bin TL, ağır hasarlı mikro ölçekli 
işletmeler 400 bin TL, küçük ölçekli 
işletmeler 600 bin TL ve orta ölçekli 
işletmeler 750 bin TL tutarında 
destekten faydalanabilecek. Haber 
Merkezi

Tüm esnaf KOSGEB desteğinden yararlanmalı 

Bağış stoklarımızı artırmak istiyoruz
Şu anda stoklarda 

herhangi bir sıkıntı yok
Vatandaşları kan bağışı yapmaya davet eden Akıncı, 

şu anda stoklarda bir sıkıntı olmadığını ancak ilerleyen 
zamanlarda sıkıntının olmaması için bağışların 
devam etmesi gerektiğini belirtti. “Tüm kan bağış 
noktalarımızda ekip doktorlarımız görev yapıyor. Bu 
doktorlarımız vatandaşımızın tüm değerlerine bakıyor. 
Tansiyonu, kan değeri, ateşi, nabzı ölçülüyor. Eğer 
vücudunda fazla kan varsa alıyoruz” dedi.

Kan veren bağışlarımız adına 
doğaya 3 fidan dikiyoruz

Akıncı, “Her aldığımız kanda hepatit B, hepatit C ve 
AIDS testleri yapıyoruz. Böylece bağışçılarımızın kan 
vermeye karar verdiklerinde bu testlerin de sonuçlarını 
öğrenmiş oluyorlar. Vatandaşlarımız gönül rahatlığıyla 
kan bağış noktalarımıza gelebilirler, bizim 
amacımız hayat kurtarmak. Ayrıca kan veren 
bağışlarımız adına doğaya 3 fidan dikiyoruz” 
ifadelerini kullandı. 

Stoklarımızı belirli bir seviyenin 
üzerinde tutmayı amaçlıyoruz

2022 yılında 2,5 milyonun üzerinde 
kan bağışı alındığını söyleyen Akıncı, 
“Süregelen rahatsızlıkları bulunanların 
ve acil oluşan vakaların tedavilerinde kan 
ihtiyacını karşılamak için kan bağışlarının 
artması gerekiyor. Hasta ve yaralıların bu 
süreçten olumsuz etkilenmemesi için Kızılay 
olarak ulusal bir seferberlik çağrısı yapmak 
istiyoruz. ‘Kan acil değil sürekli ihtiyaçtır’ 
sloganıyla yürüttüğümüz çalışmalarımıza 
kan bağışçılarımızı bir kez daha harekete 
geçmeye davet ediyoruz. Ulusal kan stokları, 
milletimiz için çok stratejik bir önem arz ediyor. 
Stoklarımızı belirli bir seviyenin üzerinde 
tutmayı amaçlıyoruz” açıklamasını yaptı.  

Kan bağışlayanların yüzde
50’si 26-44 yaş aralığında

Akıncı, “Kızılay 68 kan bağış merkezi, 
300’den fazla mobil ve sabit ekip, 4 binden 
fazla personeli ile kan bağış çalışmalarını 
yürütüyor. 2022 yılında alınan 2,5 milyonun 
üzerine kan bağışı ile ülke kan ihtiyacının 
yüzde 90’ı karşılandı. Kadın kan bağışçısı 
sayısı tüm bağışların yüzde 14’ü seviyesinde. 
En çok kan bağışını lise mezunları yapıyor. 
Kan bağışlayanların yüzde 50’si 26-44 yaş 

aralığında. Covid geçirmiş olmak kan bağışına engel 
oluşturmuyor. Aşı olanlar 7 gün sonra kan bağışı 
yapabilir” ifadelerini kullandı. 

Gaziantep’in 10 farklı noktasında
kan bağışı alıyoruz

Gaziantep’te 10 farklı noktada kan bağışı aldıkları 
dile getiren Akıncı, “Kan bağışlamak isteyen 
vatandaşlar, Kızılay’ın www.kanver.org sitesinden 
ve 168 numaralı çağrı merkezinden ve mobil kan 
bağışı uygulamasından yakınındaki kan merkezini 
öğrenebilecekleri gibi kendilerine uygun tarih ve 
saat dilimini seçerek randevu da oluşturabiliyor. 
Randevu alındıktan sonra ise bağışçıya bilgilendirme 
yapılıyor. En yakın Kızılay kan bağışı noktasına gidip, 
15 dakikanızı ayırarak kan bağışında bulunabilir, kan 
dostları arasına katılabilirler” dedi. Haber Merkezi

Artık insanlar günlük ihtiyaçlarını 
borçla karşılıyor

Artık insanlar günlük ihtiyaçlarını 
bile borçla karşıladığını ifade eden 
Eğitim İş Sendikası Gaziantep 
Şube Başkanı Ali Arpat, “Bıçak 
kemiğe dayanmakla kalmadı 
artık kesmeye başladı. İktidarın 
öncelikleri ile ülkenin ve yurttaşların 
ihtiyaçları arasındaki makas her 
geçen gün açılmakta, göz göre göre 
ekonomik buhrana sürüklenen 
ülkemiz, emekçiler için bir hayatta 
kalma yarışmasının platformuna 
dönüştürüldü” tespitini yaptı.

İnsanlık onuruna yaraşır koşullarda 
çalışma hakkımız gasp edildi

Arpat, “TÜİK’in paralel evrendeki 
Türkiye’ye bakarak belirlediği 
enflasyon oranları, göstermelik 
görüşme masası, kapalı kapılar 
ardında toplantılar, sarı sendikaların 
mikrofonlar önünde dostlar 
muhalefette görsün tadında 
göstermelik itirazları, yapısı nedeniyle 
zaten adil olması beklenemeyecek 
olan Kamu Hakem Heyeti’nin 
devreye girmesi derken müzakere 

değil, müsamere yapılmıştır ve perde, 
kamu emekçisine sefalet kararıyla 
kapandı. Sadece insanlık onuruna 
yakışır bir ücret değil, insanlık 
onuruna yaraşır koşullarda çalışma 
hakkımız da gasp edildi” dedi. 

Eğitim emekçileri borç içinde, 
borçla borç çeviremez halde

Yeni başlayan bir öğretmen 22 
bin 820 TL maaş aldığını hatırlatan 
Arpat, “Bu ne demek, matematik 
bilmeyenlere, göz göre göre 
öğretmenin rahatı yerindeymiş 
gibi bir algı yaratanlara anlatalım: 
Öğrenci yetiştirip ülkenin geleceğine 
katkı sunsanız da devlete fedakarca 
hizmet etseniz de eğer kiralık bir 
evde oturuyorsanız 4 kişilik ailenizi 
açlık sınırının da altında bir ücretle 
geçindirmek zorundasınız. Bu 
ne demek, işe yeni başlayan bir 
öğretmenin nefes alması mümkün 
değil demek. Öğretmene lütufmuş 
gibi sunulan bu ücret zammı soğanın, 
tuvalet kağıdının, sıvı yağın aldığı 
zammın 3’te 1’i bile etmiyor demek.

Eğitim emekçileri borç içinde, 
borçla borç çeviremez halde. Nefes 

alamaz, yaşayamaz, yaşatamaz halde” 
şeklinde konuştu. 

Geçinebilmeye, barınabilmeye, 
nefes almaya ihtiyacımız var

Eğitim İş Sendikası Gaziantep Şube 
Başkanı Ali Arpat, konuşmasını 
şu cümlelerle sonlandırdı: “Kasım 
ayında eylemlerimizle hız verdik. 
İlk 3 gün işyerlerimize kokartlarla 
giderek halimizi de taleplerimizi 
de görünür kıldık. Artık bölge 
eylemleri yaparak yurdun dört 
bir yanında eğitim emekçilerine, 
demokratik kitle örgütlerine ve 
duyarlı yurttaşlara sesleniyoruz. 
Bu eylemlilik sürecimizin en 
önemli 2 durağı ise 24 ve 25 Kasım 
olacak. Bizim sahte övgülere değil 
hak ettiğimiz değeri görmeye, 
geçinebilmeye, barınabilmeye, 
nefes almaya ihtiyacımız var. 24 
Kasım’da, yani bizim günümüzde, 
yurdun dört bir yanında bunu 
haykıracağız. 25 Kasım Cumartesi 
günü ise eylemliğimizin en önemli 
günü, eğitime ve eğitimciye yapılan 
hakaretlerin cevabı olacak.” Haber 
Merkezi

Okullarda çocuklar aç karnına ders dinliyor


